
 

 
 

Notulen vergadering Wijkraad Alteveer /’t Cranevelt d.d. 18 december 2007 
 
Aanwezig vanuit de wijkraad en werkgroepen:  
Wil Smits, (voorzitter), Ton Jansen, Hans van Katwijk, Maurice Lankheet, Jos Verhulst, Katja Smit, Luit 
Rietema (notulen)  
Aanwezig vanuit de gemeente en overige:  
Wil Schiere 
Afwezig: Anneke Nijman  
 
1. Opening  
Wil Smits opent de vergadering.  
 
2. Mededelingen, uitgaande en ingekomen post  
• Brief over en verslag van WMO-bijeenkomst september 2007  
 Er is een rol voor de wijkraad weggelegd bij dit onderwerp, er is echter geen ondersteuning 
beschikbaar. Het idee is dat een steunpunt in de wijk een bijdrage kan leveren, vooral met een 
doorverwijsfunctie. Er wordt geconstateerd dat de SWOA al iets dergelijks doet, maar dat hierover 
blijkbaar weinig bekend is. Afgesproken wordt dit aspect mee te nemen bij de opening van de nieuwe 
recreatiezaal van Craneveer in de zomer van 2008.  
• Antwoord op brief over woonvormen  
Conclusie is dat de gemeente geen speciaal beleid wil ten aanzien van quotering in wijken, er komen 
geen wijzigingen in bestemmingsplannen. Wil gaat bij mevrouw Pastor (Burgemeesterswijk) na of er 
verdere actie richting Gemeenteraad ondermen moet gaan worden. 
 
3. Notulen vergadering WAC 20 november 2007  
Er zijn van deze vergadering geen notulen gemaakt. 
Mondeling wordt melding gemaakt van het gesprek met wethouder Van Bodegraven in november. Dit 
gesprek heeft helaas geen nieuwe gezichtspunt3n opgeleverd. De vergaderdata van de wijkraad in 
2008 zullen ter informatie aan de (wijk)wethouder worden verstuurd.  
Naar aanleiding van: voorgesteld wordt de positie en rol van de wijkmanager te agenderen. 
Maurice deelt mee dat de recreatieve vereniging een bedrag van € 6.300 heeft ontvangen voor 
verbouwing van de recreatieruimte. 
Maurice deelt mee dat er een initiatief is om op het sportpark Cranevelt is om een sportcentrum op te 
richten. De recreatieve vereniging wordt hierbij betrokken. 
Meegedeeld wordt dat de basisscholen op zoek zijn naar ruimtevoor naschoolse opvang, dicht bij 
school. De vraag wordt gesteld of de ruimte van Craneveer hiervoor geschikt is. Dit is vooralsnog niet 
duidelijk. 
De speelruimte rond de scholen wordt momenteel gedoogd. Het initiatief om extra speelplekken past het 
best bij de Toonladder. Dit wordt door Katja verder opgepakt. 
 
4. Overige actuele zaken  
• Werkgroep Heroïneverstrekking  
Half januari komen de eerste cliënten, maximaal worden dit er 25. 
Wethouder Van Eeten heeft gemeld dat er een overeenkomst met de wijk moet komen, met als 
uitgangspunt geen overlast voor de wijk. Jos informeert naar een nieuw concept, deze zou 7 januari 
besproken moeten worden. 
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• Wijkontwikkelingsteam /WMO  
Reeds besproken. 
• Werkgroep Verkeer  
Parkeren Rijnstate is in werkgroep Verkeer besproken; Uit het gevoerde onderzoek is geconcludeerd 
dat er geen problemen met parkeeroverlast in de wijk zou zijn! Het voorstel is nu dat als de 
wijk/buurt/bewoners het willen er een combinatie van vergunningen/parkeermeters kan komen, niet 
inde vorm van een proef, wel het eerste jaar gratis vergunningen voor de omwonenden. De gemeente 
wil geen voorlichtingsbijeenkomst meer houden, een brief sturen zou voldoende zijn. 
De werkgroep wil wel een proef en geen parkeermeters. Henk Verwoert moet het voorstel verder 
uitwerken.  
Voorlopig concludeert de wijkraad dat dit voorstel middels een wijkraadpleging aan de wijkbewoners 
zou moeten worden voorgelegd. 
Parkeren Cattepoelseweg: De brief wordt voor kennisgeving aangenomen. 
Workshop Arnhemse Linie 25-01-08: Wil en Jos en Bram gaan hier naar toe. 
• Werkgroep speelplekken (JOOP) 
Er is een presentatie gegeven, hiervoor was nagenoeg geen belangstelling. Er zal meer aandacht aan dit 
onderwerp gegeven moeten worden; gedacht wordt aan een nieuwe poging in januari. 
• Verkeersveiligheid bij de scholen 
• Er is blijkbaar bij de gemeente een beperkt budget voor snelheidsbeperkende maatregelen, om 
maximaal 6 plekken te realiseren op de Peter van Anrooylaan en eventueel de De Wolflaan. 
 
 
5. Hoe verder met Werkgroep Verrijzeniskerk 
De werkgroep heeft het dilemma om het contract met arbitrage te accorderen waarbij de 
oorspronkelijke doelstellingen van de werkgroep niet meer te herkennen zijn. Er is een kans op een 
onderhandelingsresultaat, maar de geformuleerde tekst is niet aanvaardbaar voor het overgrote deel 
van de werkgroep. Bij niet ondertekenen zal de gemeente constateren dat de wijk(raad) haar kans heeft 
gehad en dat de ontwikkelaar vrij is om verder te gaan. 
Voorgesteld wordt om de omwonenden te raadplegen om het probleem uit te leggen. Daar zal dan ook 
de opheffing van de werkgroep aan de orde kunnen komen. Dit zou op 23 januari kunnen 
plaatsvinden. Er zal wel tijd moeten geclaimd bij de mediator, Ludo Mooi. Dit wordt door Wil 
opgepakt. Ook zal wethouder van Bodegraven worden gevraagd de volgende vergadering van de 
wijkraad (8/1) bij te wonen.  
 
6. Kopij Craneveer en website  
Komt de volgende vergadering aan de orde. 
 
5. Rondvraag en sluiting  
Als Joost Vrieling akkoord gaat met het penningmeesterschap zal het formele bestuur van de Stichting 
Wijkraad Alteveer / ’t Cranevelt bestaan uit Wil, Luit, Maurice en Joost. Luit regelt de inschrijving bij 
de KvK. 
Wil sluit vervolgens de vergadering.  
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